
                                                        

 

                                                       Zápis z 3. jednání osadního výboru v Šachově 

  

     Datum jednání:    18.6.2019 

     Přítomní členové osadního výboru:  Adamcová Hana, ing. Krupka Pavel, Filípek Jozef, Pajskrová Jana, 

     Řeháková Libuše, Kamenický Oldřich       

     Omluveni: ing. Susová Marta 

     Program:   

1) Zhodnocení proběhlých akcí 

- Maškarní karneval v penzionu Bílý mrak 24.3., pálení čarodějnic na hřišti za vodojemem 30.4. – 

obě akce proběhly bez problémů, s velkým ohlasem místních obyvatel, o obou akcích byly sepsány  

články do zpravodaje 

- Sportovní hry – zdelovkijáda – letošní ročník pořádala obec Čestice v sobotu 15.6. na hřišti 

v Olešnici – šachováci obsadili krásné 4.místo – bude sepsán článek pro zdravodaj, v příštím 

roce 2020 bude pořadatelem her Šachov, postupně začít s přípravou 

 

2) Schůzka členů osadního výboru se starostou a místostarostou – proběhla ve středu 15.5.2019, 

starosta se vyjadřoval k problémům a požadavkům obyvatel Šachova:  

- oprava hřbitovní zdi – firma Hynek Opočno – 2.etapy – pole 14 – 18 směrem dolů ke Krupkom  

  ze starých cihel, pole 8 – 13 z nových cihel, předpokládaný termín podzim 2019 až březen 2020 

- odbahnění a sanace břehů šachovského rybníčku – zatím máme nějaké cenové nabídky, 

  v rozpočtu pro letošní rok s tím nepočítáno, pro začátek bude na rozbor poslán výluh-vzorek, 

  na jeho základě bude řešeno uložení bahna  

- vybudování hřiště pod vodojemem – čeká se na změnu územního plánu 

- revitalizace lip na návsi – bude projednáno s panem Klimentem, byli bychom pro komplexní  

  řešení včetně vysazení vánočního stromu 

- problematika odpadních vod – z města bude obyvatelům Šachova rozeslán oslovující dopis 

  pro občany a bude svoláno veřejné projednání s občany 

- střelnice – pořád v jednání 

        3)  Chod obce  

              - někteří občané si stěžují na nedodělky po překládce elektrického vedení do země – 

              - u Čermáků před garáží stojí voda, cesta nebyla dána do původního stavu 

             - členové osadního výboru obejdou obyvatele Šachova a zjistí případné další nedodělky, 

               chybějící osetí atd.     

        

   

      Předběžný termín dalšího jednání:  září 2019 

      Téma jednání: upřesnění a organizace podzimních a zimních akcí 

      V Šachově dne 19.6.2019 

      Zapsala:  Adamcová Hana 


